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KENNISNEMEN VAN:

Sinds 2014 onderzoekt Regio Rivierenland in opdracht van de 10 gemeenteraden de 
mogelijkheden tot het aanleggen van een 100% dekkende open toekomstvaste breedband-
infrastructuur. Middels deze informatienota wordt u geïnformeerd over het deelnemen aan de 
volgende fase van het onderzoek.

INLEIDING 

Het onderzoek naar 100% dekkend open glasvezel heeft tot nu toe 4 fases doorlopen. Fase 4 
heeft uitgewezen, dat geen enkele (markt-)partij een passende oplossing heeft kunnen 
aanreiken voor het breedbandprobleem bij consumenten in de regiogemeenten. Een oplossing 
kan zijn, om als overheid zelf breedband te realiseren. Op welke manier moet duidelijk worden 
uit verder onderzoek (fase 5: het uitwerken van het zogenaamde overheidsmodel). Voor meer 
informatie hierover en de reeds doorgelopen fases verwijs ik naar de bijlagen. Het doel is om u 
in het najaar van 2016 ook mondeling te informeren over de voortgang van het onderzoek 
(voorafgaand aan de besluitvorming in 2017 over fase 6: de daadwerkelijke uitrol van 
breedband).

KERNBOODSCHAP 

Verdere uitrol van het regionale breedbandonderzoek (fase 5) heeft tot effect dat de 
regiogemeenten verder aan de slag kunnen met het ontwikkelen van een open en 
toekomstvaste breedbandinfrastructuur voor alle inwoners. 

1. Het lopende onderzoek tot dusver heeft uitgewezen, dat geen enkele (markt-)partij een 
    passende oplossing heeft voor het breedbandprobleem in de gemeenten. Het 
    overheidsmodel biedt als enige model nog een mogelijke oplossing en dient verder 
    uitgewerkt te worden.

2. Gemeenteraadsleden hebben tijdens de Raadsinformatiebijeenkomst van 30 mei jl. (zie 
    bijlage) unaniem aangegeven verder te willen met het uitwerken van het overheidsmodel.

3. Alle wethouders Economische Zaken van de 10 regiogemeenten hebben tijdens de
    breedbandvergadering van 24 mei jl. aangegeven verder te willen met het uitwerken
    van het overheidsmodel.

4. Het Dagelijks Bestuur heeft in de vergadering van 14 juni jl. aangegeven, dat zij door
    wenst te gaan met fase 5. Het Algemeen Bestuur heeft dit eveneens besloten tijdens de
    vergadering van 29 juni jl..
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5. Indien gemeenten niet deelnemen aan de verdere uitwerking van het overheidsmodel, 
    bestaat het risico, dat een groot aantal adressen in de regio (zie voor de exacte cijfers het
    overzicht in de bijlage en de kaarten) geen goede breedbandverbinding zullen krijgen en
    dat het breedbandprobleem binnen de gemeenten niet binnen een redelijke termijn tot
    het verleden behoort.  

FINANCIEEL

Deelname aan fase 5 heeft geen financiële consequenties, de financiering van dit 
project vindt plaats vanuit de Regio. 

VERVOLG 

Definitieve besluitvorming over fase 6 zal aan u worden voorgelegd in het voorjaar van 
2017.

BIJLAGEN

  Raadsinformatienota
  Raadsinformatienotitie van de Regio
  kaarten gemeenten
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